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Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde den 20.3.2025 

 

 

 Mødedeltagere: Nis, Jeff, Thomas, Janne, Christa,  Stinne 

 

Forældrevalgte: 

Helle Frederiksen, Karin Lindholt, Nis Benn, Stinne Busted Frederiksen, Emil Bovien, 

Dheeraj Dhawan, Uli Weltersbach 

 

Medarbejdervalgte: 

Jeff Aston og Rasmus Etzerodt 

 

Suppleanter: 

Sille Rindum 

Christa Lindholm 

Heidi Mattissen 

 

Elevvalgte: Misha 

 

 

Ledelse:  

Thomas Nørregaard, Pia Toft Rygaard og Janne Farup 
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Dato: 26.2.2025  

Tid:17.30 – 

20.30 

Gæster:  

   

 Mødeleder: Nis 

Sted: Mødelokale 

P3 

 

Referent: Pia og Janne 

 

 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af referat Beslutning 17.30  

 

Mødeleder 

2. Godkendelse af dagsorden Beslutning 17.32 Der er en del afbud, hvilket er ærgerligt. Formanden vil være 

opsøgende i forhold til, om nogen ønsker at udtræde af 

bestyrelsen. 

Mødeleder 

3. Meddelelser fra elevrådene Orientering 17.35 Ingen elevrådarepræsentanter er til stede. Der kommer 

forskellige forslag til, hvordan vi på en anden måde kan inddrage 

eleverne, evt. video fra elevrådet, et skriftligt oplæg fra 

elevrådet, at en forældrerepræsentant kommer til et 

elvrådsmøde. Janne taler med Katja. 

Det er aftalt, at Nis og Thomas deltager på et elevrådsmøde. 

Eleverne 

4. Dialog om udkast til princip 

for digital dannelse 
dialog 17.40 Der gives feedback på gruppens arbejde og laves en plan for det 

videre arbejde. 

 

Nis, 

Christa, 

Rasmus, 
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Bestyrelsesmedlemmerne kommenterer på det udsendte udkast 

go formuleringer drøftes. Vi har tilrettet princippet ud fra en 

fælles enighed. 

 

Det besluttes, at vi inden næste skoleår er nysgerrige på hvordan 

mål og indholdsbeskrivelsen i SFO’en er blevet rettet til i forhold 

til princippet. 

 

Ledelsen tager stilling til, hvorvidt private devices indleveres ved 

ankomst, afleveres/indkræves, vi har tillid til, at eleverne ikke 

tager telefonen frem i skoletiden eller et regulært forbud mod 

telefoner i skolen. Og skal det gælde hele skolen eller skal der 

differentieres mellem forskellige aldersgrupper? 

Jeff og 

Thomas 

5.  Evt. (15 min.) 

 

Med mulighed for ad hoc drøftelse 

(fremsendes til Nis og Thomas inden 

mødet) 

Drøftelse 18.40  

 

alle 

6. status på byggeri og udearealer Drøftelse 18.50 Thomas informerer om processen de nærmeste måneder. Det er 

meldt ud, at byggeriet ikke sættes i gang før august 2025. Der er 

ikke en endelig dato for byggeriets begyndelse. 

 

Skolen ønsker at transformere Torvet til et fysisk PLC-rum. Dette 

involverer, at der er fritidsbrugere, der ikke længere kan bruge 

lokalet. 

 

Byggeriet af legepladsen til indskolen er sat til at være færdigt 

om 14 dage. Thomas udsender tegning over det færdige projekt. 

 

Der er sat gang i en proces i Gård C. Her etableres skolehaver og 

iglodrivhus. 

Thomas og 

Nis 
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Elevrådet er opsøgende i forhold til at indrette udeområder til 

mellemtrin og udskolingselever. 

 

Der er brug for at indrette udearealet bag skolen og volden ned 

til græsarealet. 

 

Vi kender ikke den økonomiske ramme for etape to, og derfor 

ved vi endnu ikke, hvor mange af vores ønsker, der kan opfyldes. 

 

Vi overvejer, om bestyrelsen skal lave en beskrivelse til 

kommunalbestyrelsen vedr. budget til byggeri og renovering af 

skolen. 

PAUSE     

7. Elevdemokrati 

 

 

Oplæg 19.10 Hvordan arbejdes der med det på nuværende tidspunkt? 

Hvordan styrker vi elevernes deltagelse i bestyrelsesarbejdet? 

 

Hvordan bliver elevernes stemme tydelig i forhold til 

skoleudviklingen? 

 

Forslag om, at vi har et princip for elevdemokrati. Punktet tages 

op igen. 

 

Thomas og 

Nis 

8. tilbagemelding om 

skoleudviklingssamtalen 
drøftelse 19.40 Herunder en beskrivelse af indsatserne omkring  

 

Styrkede fællesskaber (Skolestyrken) 

Byggeri og PLC 

Digital dannelse i synk med vores værdier om nærvær og stærke 

relationer 

Thomas, 

Nis  
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9. status på økonomi og 
ansættelser 

orientering 20.00 Thomas orienterer. Thomas 

10. Meddelelser fra bestyrelsens 
formand 

Orientering 20.10 Ingen meddelelser Nis 

11. Meddelelser fra skoleledelsen Orientering 20.20 Juniormesterlære 
Fagfordelingsproces 

 
Skolen ønsker, at der lægges en lektion til 0.2. årgang så de i 
stedet for 25 ugentlige lektioner har 26 lektioner. Den ekstra 

lektion lægges torsdag, som er fagdag, og torsdagen bliver derfor 
6. lektioner for disse årgange. Bestyrelsen bakker op om dette. 
 

Thomas 

12. Kommunikationsbehov 

 

Fast punkt på bestyrelsens dagsorden 

vedr. behov for kommunikation til 

forældre og andre. 

Bestyrelsen drøfter om der er punkter / 

beslutninger eller andet fra mødet, som 

med fordel kan kommunikeres. 

 

 20.25 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

 

 

 

 

 

Fast punkt fremover om byggeri. 

Alle 

 

Næste møde-dato Næste møde – tid Næste møde –  

Sted 

Ansvar - dagsorden 

 

 

 

   

 


